

《Joey Essex公司或将面临刑事起诉，刑事起诉用英语怎么说？》

Joey Essex could be facing criminal prosecution after his company failed to file accounts for the past four years.

乔伊·埃塞克斯的公司因过去四年未提交账目而可能面临刑事起诉。



The reality star is best known for starring on The Only Way is Essex, going on to appear on Celebrity Ex on the Beach, I ' m A Celebrity...Get Me Out of Here! and Dancing on Ice.

这位真人秀明星以在《The Only Way is Essex》中担任主角而广为人知，之后还参加了《Celebrity Ex on the Beach》、《I ' m A Celebrity...Get Me Out of Here》和《Dancing on Ice》。

He is currently appearing on the latest season of Love Island, which is being filmed in South Africa.

他目前正在南非拍摄《爱情岛》的最新一季。

However, while Joey is on the hunt for love, things at home aren ' t so rosy following reports he might be in trouble with authorities for the alleged mismanagement of his

company, Joey Essex Management Ltd.

然而，当乔伊在寻找爱情时，他的公司据称因管理不善而可能面临与当局的麻烦，这使得他在国内的状况并不那么乐观。这家公司名为乔伊·埃塞克斯管理有限公司。

The 33-year-old 's firm is at threat of being struck off after failing to file accounts for several years now.

这位33岁男士的公司因多年未提交账目而面临被注销的威胁。

It is a criminal offence not to file accounts on time, which is usually nine months after the end of a business ' financial year.

不按时提交账目是刑事犯罪，这通常是在企业财年结束后九个月内完成的。

Joey Essex Management, which lists Joey as sole director and overall control, last accounts were made up to June 2018 and, according to Companies House records, its accounts are well overdue.

乔伊·埃塞克斯管理有限公司的唯一董事和整体控制人为乔伊，该公司上次提交账目截至2018年6月，据英国公司注册局记录显示，其账目已严重逾期。

It should have posted 2019 accounts by March 2020 – which means they are now four years and three months late.

该公司应在2020年3月前提交2019年的账目——这意味着现在已逾期四年零三个月。

The accounts for 2020, 2021, 2022 and 2023 have not been filed either.

2020年、2021年、2022年和2023年的账目也尚未提交。

The Sun has reported that his accountants are ' satisfied everything is in order ' and that six years ago, the company had £ 458,788 in reserves.

《太阳报》报道称，他的会计师“认为一切都井井有条”，并且六年前，该公司有458,788英镑的储备金。

However, the law states that a director can be personally fined and have a criminal record for not filing accounts on time.

然而，法律规定，董事若未按时提交账目，可能会被个人罚款并留下犯罪记录。

For not filing in the first year, the penalty is £ 1,500, with the amount doubling the

following year and then carrying on increasing each year after that.

第一年不提交的罚款为1500英镑，第二年金额加倍，之后每年继续增加。

刑事起诉用英语怎么说？

1.criminal prosecution

指根据刑事诉讼法律制度对涉嫌犯罪行为的人进行的法律活动，以评估其罪责。

这个词组通常用于描述整个刑事起诉的过程，包括立案、调查、起诉和审判等阶段。这是一个更广泛的术语，涵盖了整个刑事起诉过程。

例句：

Under international law, diplomats living in foreign countries are exempt from criminal prosecution.

根据国际法，驻外外交官员免受刑事检控。

Unauthorized use may subject you to administrative or criminal prosecution.

未经授权使用你可能对行政或受到刑事起诉。

2.criminal indictment

特指刑事起诉书，是刑事诉讼中的一个环节，表示已经正式起诉某人。

这个词组多用于描述具体的起诉书或起诉行为，强调起诉的正式性和法律文件的制作，更侧重于起诉的正式文件或行为。

例句：

In Scots law, an indictment is in more narrative form.

在苏格兰法律中，刑事起诉书的格式更具有叙述性。

The court changing the accusal of prosecution is essentially how to understand the character of justice and the relationship of criminal prosecution and criminal justice.

法院变更起诉罪名，实质是如何认识司法权的性质以及刑事追诉与司法裁判之间的关系问题。

其他相关词汇：

1. 刑事立案 criminal case filing
2. 刑事追诉 Criminal prosecution
3. 刑事控告 criminal complaint
4. 刑事审判 criminal trial
5. 刑事起诉书 criminal indictment
6. 刑事辩护 criminal defense
7. 刑事证据 criminal evidence
8. 刑事制裁 criminal sanction
9. 犯罪记录 criminal record

